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Sitno, 14 czerwca 2019 r. 

ST.0002.VIII.9.2019 

 

Protokół Nr IX/2019 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 14 czerwca 2019 roku 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców; 

5. Debata nad raportem o stanie gminy. 

6. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Sitno za 2018 rok (51); 

 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Sitno z wykonania budżetu za 2018 r. (52); 

 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sitno z tytułu wykonania budżetu za 

2018 rok (53); 

 w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zamojskiemu                    

z przeznaczeniem na realizację przedmiotowego zadania w latach 2019-2020 (54); 

 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy 

finansowej(55); 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2019 (56); 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2019–2026(57); 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Grażyna Małgorzata Blaszka  

6. Kamil Pyś  

7. Krzysztof Blaszka  

8. Krzysztof Zwolak  

9. Leszek Krzysztof Kozak  

10. Radosław Kwapisz  

11. Tomasz Gąsior  

12. Violetta Iwona Wiech 
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13. Jan Andrzej Ryszczuk 

14. Kazimierz Tokarz 

15. Lech Brzozowski  

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad 

 Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno – otworzył obrady  

IX Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Pana Wójta Krzysztofa Senia, 

Radnego Powiatowego Pana Janusza Brzozowskiego, Radnego Powiatowego Pana Zenona 

Kupca, Panią Skarbnik Jolantę Hryciuk, Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie 

Panią Agnieszkę Grzesiuk, dyrektorów szkół, rodziców, uczniów szkół, mieszkańców, gości, 

sołtysów oraz radnych. 

  

Obrady rozpoczęły się o godz. 12.00 i trwały do godz. 15.00. 

 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum  

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 14 radnych (brak Pana 

Lecha Brzozowskiego), wobec czego zachowane zostało wymagane quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Następnie poprosił, żeby do porządku obrad dodać 

pkt.  

 

Ad. 3 

Zmiana porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący zaproponował następujące zmiany: Ad. 3a Wręczenie nagród - 

dyplomów uznania dla wyróżniających się uczniów. Ad. 4  Przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. Ad. 5 Wnioski i wypowiedzi mieszkańców. Ad. 6 otrzyma brzmienie: Powołanie 

Komisji Uchwał i Wniosków. Ad. 7 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy.  

W taki sposób kolejne punkty obrad otrzymają nową numerację. 

 Radni wyrazili zgodę. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie Zmianę 

porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. 3a  

Wręczenie nagród - dyplomów uznania dla wyróżniających się uczniów 

 

Pan Wójt poinformował, że rada w poprzednich latach podjęła uchwałę w sprawie 

ustanowienia stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień Gminy Sitno dla osób fizycznych za 

osiągnięte wyniki sportowe, co jest realizowane. Dodatkowo jeszcze przez Dyrektorów szkół 

zostali wytypowani uczniowie, którzy otrzymają nagrodę Wójta za szczególne osiągnięcia  

w promowaniu gminy, szkoły. Na tę nagrodę liczy się całokształt, nie tylko oceny. Następnie 

wręczył dyplomy i nagrody. 

Pan Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy. 

Po przerwie przystąpił do kolejnego pkt. obrad. 

 

Ad. 4  

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół został dostarczony tydzień wcześniej 

razem z projektami uchwał na sesję. 

 Zapytał, czy są jakieś uwagi do protokołu? 

 Brak. 

 

Protokół z sesji Rady Gminy Sitno o numerze: VIII/2019 z dnia 26 kwietnia 2019 r. został 

przyjęty. Za przyjęciem protokołu głosowało – 14 radnych, wstrzymał się – 0, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 5  

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Pan Przewodniczący poprosił o wystąpienia mieszkańców. 

Jako pierwszy zabrał głos mieszkaniec z osiedla Jarosławiec z pytaniem, kiedy będzie 

realizowana inwestycja dotycząca budowy dróg osiedlowych? Drugie pytanie, jakie zadał to 

dlaczego mieszkańcy muszą dowozić popiół do Sitna? 

 Pan Przewodniczący zaznaczył, że wnioski na budowę dróg osiedlowych zostały już 

złożone i do końca sierpnia powinny być zatwierdzone. Budowa dróg nastąpi na przełomie lat 

2019-2020. 

 Pan Wójt zabrał głos w sprawie odbioru popiołu. Odpowiedział, że przed 

opracowaniem specyfikacji przetargowej odbyło się spotkanie z radnymi i sołtysami,  

na którym to został wskazany zakres realizacji odbioru odpadów komunalnych. Dodał,  

że w Sitnie został zlokalizowany PSZOK, na którym będą odbierane takie rzeczy jak: opony, 

meble, popiół, sprzęt elektroniczny itp. Dodał, że popiół w ostatnim przetargu 

organizowanym przez gminę nie był ujęty. Gmina na własny koszt odbierała go od 

mieszkańców. W związku z tym pracownicy gospodarczy zamiast wykonywać inne rzeczy 

musieli przez pół roku odbierać od mieszkańców popiół. Mieszkańcy zgłaszali uwagi 

dotyczące innych inwestycji – przekładanie chodnika, koszenie poboczy itp. Na tę chwilę 

gmina jest w posiadaniu tegoż popiołu i jeżeli miałaby to zutylizować musiałaby zapłacić 
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około 300 zł za 1t. Jest możliwość wliczenia kosztów popiołu z tym, że wiąże się to  

z dodatkowymi środkami. Wstępnie przybliżył, że koszty przetargu zostaną podzielone na 

mieszkańców, następnie Rada Gminy podejmie decyzję o opłatach. W chwili obecnej gmina 

ma opłaty za odpady komunalne najniższe w powiecie. Gdy popiół nie zostanie ujęty,  

to kwota od mieszkańca wyniesie około 8,5 zł, lecz gdy popiół zostanie wpisany, koszt 

odbioru śmieci wzrośnie do około 10 zł. Na tę chwilę od Rady Gminy zależy, jaką podjąć 

decyzję, czy dany przetarg unieważnić i przeprowadzić drugi z zapisem odbioru popiołu, czy 

zostać przy obecnym. Ponownie zaznaczył, że po spotkaniu z radnymi i sołtysami większość 

opowiedziała się, żeby tego popiołu nie odbierać, tylko wskazać miejsce w Sitnie tzw. 

PSZOK, wtedy każdy mieszkaniec będzie mógł popiół i inne gabaryty dostarczyć. 

 Pan Przewodniczący poinformował, że jest za odbiorem popiołu. 16 maja zostało 

zorganizowane wspólne spotkanie radnych i sołtysów z Panem Wójtem i z pracownikami  

UG Sitno, frekwencja była niewielka. Sołtys z osiedla Jarosławiec nie dotarł na spotkanie,  

a liczył na to, że będzie miał wsparcie z jego strony na tym spotkaniu.  

 Dalej trwa rozmowa na temat odbioru popiołu. 

 Po zakończeniu powyższego tematu następna grupa mieszkańców zabrała głos. 

Mieszkańcy ze Stabrowa odczytali petycję podpisaną przez 138 mieszkańców w sprawie 

ustalenia lokalizacji dla inwestycji budowy Stacji transmisyjnej. 

Pan Przewodniczący odniósł się do pisma zaznaczając, że petycja wpłynęła  

13 czerwca 2019 r. Dodał, że petycja zostanie przekazana do rozpatrzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji i to ona zgodnie z ustawą o petycjach ma 3 miesiące na zajęcie 

stanowiska. Ale ma nadzieję, że sprawa zostanie rozpatrzona jak najszybciej. 

Mieszkańcy ze Stabrowa poinformowali, że inwestycja nie będzie zagrożeniem tylko 

w Stabrowie, ale także w całej gminie. Budowa wieży nadawczej jest szkodliwa, mają na to 

dowody w postaci badań specjalistów. W skrócie odczytali najważniejsze kwestie. 

Pan Wójt poinformował, że w tej sprawie odbyło się spotkanie, jest spisany protokół, 

dodał, że gmina jest pominięta w procedurze budowania stacji. Twierdzi, że inwestor 

zmniejszył moc anteny, przez co nie jest wymagana zmiana w planie. Otrzymał pisma  

z instytucji, że raport oddziaływania nie jest konieczny. Dodał, że ostateczne pozwolenie na 

budowę wydaje starosta. Zobowiązał się do przekazania uwag mieszkańcom. 

Trwa rozmowa na temat stacji transmisyjnych. 

Pan Janusz Brzozowski Radny Powiatu Zamojskiego zabrał głos, odniósł się do 

powyższego tematu. Podpowiedział obecnym, że najlepszym rozwiązaniem byłoby 

powiadomienie Zarządu Powiatu Zamojskiego. Jest zdania, że jeżeli wpłynie protest, wtedy 

Starosta będzie musiał zdecydować, co zrobić w powyższej sprawie.  

Pan Przewodniczący zaznaczył, że zostanie skierowane pismo do Rady Powiatu. 

Pan Zenek Kupiec Radny Powiatu Zamojskiego kontaktował się z kilkoma osobami ze 

Starostwa i wie, że na obecną chwilę żadne pismo odnośnie budowy stacji nie wpłynęło. 

Temat na pewno zostanie rozpatrzony. 

Pan Kazimierz Tokarz odniósł się do powyższego podając przykład, że idąc do 

szpitala człowiek zostaje prześwietlony na wszystkie możliwe sposoby, zadał pytanie, czy 

Państwo uważają, że postęp da się zatrzymać? Sam na nie odpowiedział: „na pewno nie”. 

Dalej trwa rozmowa na temat stacji transmisyjnej. 
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Głos zabrał mieszkaniec z osiedla Jarosławiec informując, że na osiedlu w Jarosławcu 

znajduje się wysypisko śmieci.  

Pan Wójt poprosił, żeby złożyć pismo w tej sprawie. 

Pan Sołtys z Kolonii - Kornelówka zapytał o budowę drogi w Kolonii Kornelówka. 

Pan Wójt odpowiedział, że w budżecie gminy na 2019 r. zapisane jest 48 tys zł na 

drogę o numerze 110700L. Droga występuje pod tym samym numerem, co droga koło Szkoły 

w Kornelówce oraz droga w Kolonii - Kornelówka. Zapytał, gdzie dokładnie ma zostać 

położony asfalt? Twierdz, że z rozmów wynikało, że asfalt ma zostać położony na odcinku  

od szkoły do skrzyżowania. Co więcej przetarg na ten odcinek został ogłoszony i jest na  

to dokumentacja. Jeżeli po przetargach zostaną środki, wystąpi możliwość wykonania 

odcinka, o którym mowa. Ewentualnie Rada Gminy możne przekazać pewne środki na 

budowę tej drogi. Poprosił o dogadanie się i dopracowanie szczegółów dotyczących 

planowanej inwestycji. 

Pan Lech Kozak odniósł się do wypowiedzi i powiedział, że były Wójt w pewnym 

stopniu źle zaplanował budżet na dany odcinek drogi. Poprosił o interwencję w danej sprawie. 

Pan Przewodniczący dodał, że do tematu powróci w dalszej części obrad. Przeszedł do 

kolejnego pkt. obrad. 

 

Ad. 6 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad jest 14 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Kamil Pyś, Pani Tomasz Gąsior, Pan Krzysztof Blaszka. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie powołanie 

komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem komisji uchwał                           

i wniosków głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Dwóch radnych nieobecnych Pan Lech Brzozowski i Pan Jan Ryszczuk (nie oddał 

głosu). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Pan Przewodniczący zarządził 5 min przerwy. 

Po przerwie przeszedł do kolejnego pkt obrad. 
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Ad. 7 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z ostatnich kilku miesięcy od objęcia funkcji Wójta: 

1. Kolektory słoneczne, kotły na biomasę – po wielu trudach inwestycja została 

zamknięta; 

2. Nabór wniosków na kolektory fotowoltaiczne; 

3. Dom Senior Plus na Stanisławce – inwestycja zrealizowana; 

4. Koparka – inwestycja zrealizowana; 

5. Pomoc spółce wodnej – zrealizowane; 

6. Żużel- poprawa przejezdności dróg; 

7. Drogi powiatowe – realizacja poszczególnych odcinków; 

8. Zakup wozu strażackiego OSP Stanisławka, OSP Kornelówka, remont garażu; 

9. Horyszów Polski: wymiana dachu OSP, malowanie, sanitariaty; 

10. Karp: zatoki autobusowe, remont przystanków; 

11. Pismo w sprawie połączenia Jarosławiec osiedle z gminą Zamość – chodnik. 

Poinformował o tym, że w przyszłości będzie chciał zająć się w szczególności budową 

dróg. W sposób szczegółowy omówił, jakie odcinki będą realizowane. W trakcie omawiania 

radni jak i mieszkańcy zadawali pytania. Pan Wójt starał się wszystko wyjaśnić. Nadmienił, 

że w obecnym roku występuje możliwość budowy 11 km dróg powiatowych, do tego kilka 

km dróg gminnych. Odniósł się także do uroczystości w skrócie je omawiając. Wspomniał  

o kolektorach słonecznych, fotowoltaicznych i kotłach na biomasę. 

 

Ad.8 

Debata nad raportem o stanie gminy 

 

Radni w ustawowym terminie zapoznali się z Raportem o Stanie Gminy Sitno. 

Pan Przewodniczący jeszcze dla przypomnienia w skrócie go omówił. Zapytał 

obecnych, czy występują uwagi, zapytania do raportu? 

Jeden z mieszkańców zapytał o kwotę zadłużenia gminy. 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że kwota zadłużenia wynosi 5 629 991 zł stan na 

31.12.2018 r. 

Radni raport zaakceptowali. 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwał 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański poprosił Pana Kamila Pysia                           

o odczytanie projektów uchwał. 

Pan Kamil Pyś odczytał kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr IX/51/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 14 czerwca 2019 r. 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Sitno za 2018 rok 
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Pan Przewodniczący zapytał czy występują pytania do projektu uchwały. 

Zakomunikował, że wotum zaufania zostaje udzielone bądź nie dopiero po przeprowadzonej 

debacie, jaka miała miejsce w pkt.8. 

 

Na sali obrad nieobecna Pani Violetta Wiech. Dotarł Pan Lech Brzozowski. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Pan Wójt podziękował za udzielenie wotum zaufania w imieniu własnym i 

poprzednika. 

 

2. Uchwała Nr IX/52/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 14 czerwca 2019 r. 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Sitno z wykonania budżetu za 2018 r. 

 

Na sali obrad 14 Radnych. Nieobecna Pani Violetta Wiech. Na sesję dotarł Pan Lech 

Brzozowski. 

Pan Przewodniczący poinformował o dokumentach, z którymi radni zapoznali się  

w ustawowych terminach: 

1. Sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Sitno za 2018 r.  

2. Informacją o stanie mienia komunalnego za 2018 r. 

3. Sprawozdaniem finansowym Wójta Gminy Sitno za 2018 r. wraz z objaśnieniem. 

4. Pozytywną opinią RIO dotyczy: Uchwały Nr RIO – Z-I-0034/36/2019 z dnia  

15 kwietnia 2018 r. w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy dot. rocznego sprawozdania Wójta Gminy Sitno z wykonania budżetu gminy za 

rok 2018. 

Nadmienił, że powyższe dokumenty były analizowane przez Komisję Rewizyjną, 

która to wystąpiła do Rady Gminy Sitno z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy z tytułu wykonania budżetu. Komisja Rewizyjna w dniu 29.05.2019 r. zawnioskowała 

do RIO o przedstawienie opinii w tej sprawie. Regionalna Izba Obrachunkowa Uchwałą 

Nr RIO – Z-I-0035/36/2019 z dnia 3 czerwca 2019 r. pozytywnie zaopiniowała wniosek 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu gminy za rok 2018. Tym samym wystąpiła z wnioskiem do Rady o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Sitno z tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 r.  

Pan Przewodniczący celem potwierdzenia powyższego poprosił Pana Lecha Brzozowskiego - 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie protokołu wraz z Uchwałą Komisji 

Rewizyjnej nr 1/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 29 maja 2019 r. oraz Uchwałę RIO Nr RIO – 

Z-I-0035/36/2019 z dnia 3 czerwca 2019 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2018. 

Radni zapoznali się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej. 
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Dalej Pan Przewodniczący zapytał, czy u Radnych występują jakieś wątpliwości, 

jeżeli chodzi o powyższe dokumenty? Zaprosił radnych do udziału w debacie. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, zaakceptowali powyższe. 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwałę w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy Sitno 

z wykonania budżetu za 2018 r. Radni podejmują zwykłą większością głosów. 

Na sali obrad 14 radnych nieobecna Pani Violetta Wiech. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

3. Uchwała Nr IX/53/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 14 czerwca 2019 r. 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sitno z tytułu wykonania budżetu za 

2018 rok  

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że w powyższej uchwale przedstawione zostały 

najistotniejsze dokumenty, które są niezbędne do udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.  

Zapytał ponownie, czy występują jakieś uwagi do projektu uchwały? 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Pan Przewodniczący poinformował również, że uchwałę w sprawie absolutorium rada 

gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy.  

Na sali obrad 14 radnych nieobecna Pani Violetta Wiech. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

4. Uchwała Nr IX/54/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 14 czerwca 2019 r. 

w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zamojskiemu                    

z przeznaczeniem na realizację przedmiotowego zadania w latach 2019-2020 

 

Pan Tomasz Gąsior zapytał, dlaczego w uchwale nie ma miejscowości Majdan 

Żukowski? 

Pani Roksana Kotarska zapytała w sprawie oczyszczenia i odtwarzania rowów, czy 

zgodnie z tymi zapisami będzie to realizowane także na innych drogach? Poprosiła, żeby 

inne drogi także były zrealizowane na takich samych zasadach. 

Pan Wójt w skrócie omówił temat projektu uchwały. 
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Pan Janusz Brzozowski Radny Powiatu Zamojskiego chciałby, żeby wszystkie drogi 

były budowane o takim samym standardzie, co przedstawia pismo. 

Pan Wójt wyjaśnił, że gmina dokłada tyle samo środków do drogi, co powiat. Dlatego 

też na spotkaniu w Starostwie zapytał, co zawarte jest w specyfikacji. Dodał, że gmina nie 

jest zarządcą dróg, ponieważ chciał dowiedzieć się skąd ta kwota i dlaczego taka, a nie 

inna. Pan Starosta odpisał informując, co znajduje się w projekcie. Pan Wójt 

zakomunikował, że jest to nowy odcinek drogi, a nie nakładka. Wtrącił, że łączna ilość 

dróg poprawionych w poprzednim roku to 3,8 km, w tym roku planowane jest około 17-

18 km. 

Pan Janusz Brzozowski zakomunikował, że są realizowane drogi w innych gminach, 

które zostały już wykonane i z każdej drogi zostaje jakaś kwota. Robiona jest droga z 

Komarowa do Cześnik. Poseł Zawiślak pomógł zrealizować 800 t kamienia z transportem. 

 

Nieobecna Pani Violetta Wiech. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 14 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

5. Uchwała Nr IX/55/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 14 czerwca 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej 

 

Pan Wójt wraz z Panem Przewodniczącym omówili temat uchwały. 

Pan Wójt wspomnieli o tym, że we współpracy z powiatem realizowane są różne 

odcinki dróg i żeby ta współpraca dalej się układała zwrócił się z prośbą do rady  

o przekazanie zaproponowanej przez Starostę kwoty 76 tys zł. 

Pan Janusz Brzozowski Radny Powiatu Zamojskiego podobnie jak Pan Wójt dodał, że 

Starosta poprosił, żeby zwiększyć pomoc finansową do kwoty 76 tys zł, o którą Powiat 

wnioskował. Dodał, że w miejscowości Czołki końcem roku 2018 gmina Sitno dostała 

prezent w postaci nakładki asfaltowej. Na tę chwilę także może wystąpić taka sytuacja, ale 

kwota zawarta w uchwale musi zostać przekazana. 

Pan Przewodniczący podziękował za wszystko co dotychczas zostało zrealizowane, 

ale to Rada musi podjąć decyzję w sprawie dodatkowych środków finansowych dla powiatu. 

Pani Roksana Kotarska zapytała, ile drogi za 76 tys zł zostanie wykonane? 

Pan Wójt odpowiedział, że od początku kadencji na drodze, o której mowa jest 

położone około 800 m asfaltu. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że na tę zmianę mamy jeszcze środki.  

 

 

 

 

 



 

10 

 

Nieobecna Pani Violetta Wiech. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

6. Uchwała Nr IX/56/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 14 czerwca 2019 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2019 

 

Pani Skarbnik omówiła temat uchwały. 

 

Nieobecna Pani Violetta Wiech. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

7. Uchwała Nr IX/57/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 14 czerwca 2019 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2019–2026 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że jest to uchwała, która jest konsekwencją 

poprzedniej uchwały. 

Nieobecna Pani Violetta Wiech. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad.10 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

 Pan Tomasz Gąsior podziękował Panu Wójtowi, Pani Skarbnik za organizację święta 

w Stanisławce. Poprosił o materiał do naprawy dróg w postaci żużlu oraz o poprawienie dróg 

dojazdowych do pól. Wspomniał, że jego jednostka OSP dostała 14 tys dofinansowania na 

zakup sprzętu i umundurowania itp. Poprosił o możliwość dokończenia dróg powiatowych w 

jego miejscowości, o wykoszenie poboczy i wycięcie krzewów. Zapytał Pana Wójta  

o wytyczenie drogi do Pana T. Odniósł się także do tego, że mieszkańcy skarżą się na 
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występującą plagę dzików. Poinformował, że droga w miejscowości Rozdoły po obfitych 

opadach deszczu została zniszczona. Podziękował za inne realizowane inwestycje. 

Pan Kazimierz Tokarz zapytał o podział działki, podziękował za żużel i poprosił o 

kamień od boiska do Pana M. 

 Pan Wójt odpowiedział, że drogi nadal będą poprawiane, w skrócie wyjaśnił temat 

podziału działki. 

Pani Roksana Kotarska zgłaszała do zarządu dróg, że na drodze powiatowej nr 3271L 

pobocza nie są koszone od ponad 3 miesięcy.    

Pan Janusz Brzozowski Radny Powiatu Zamojskiego poprosił o złożenie pisma do 

Zarządu Powiatu. Odniósł się do wypowiedzi Pana Tomasza Gąsiora dodał, że jeżeli zostanie 

zrobiona droga, a zostaną środki to te środki zostaną przeniesione na najdalszą drogę w 

gminie, która występuje czyli np.: Stanisławka. Dzięki temu Stanisławka otrzymałaby pomoc 

w formie asfaltu. 

Pan Radosław Kwapisz poprosił o poprawienie dziur drogowych w jego miejscowości 

oraz o kamień na drogi oraz o poprawę chodnika. 

Pan Kazimierz Tokarz odniósł się do słów Pani Roksany Kotarskiej wyjaśnił, że 

pobocze, o którym mowa przez wiele lat sam kosił. 

Pani Roksana Kotarska podziękowała w imieniu mieszkańców, dopowiadając, że to 

zadanie nie leży w Pana gestii, tylko w Powiatu.  

Pan Leszek Kozak poprosił o wykopanie pniaków koło Pana M. Zapytał o zwalczanie 

chwastów na chodnikach. 

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi i zaznaczył, że w miarę możliwości wszystko 

zostanie wykonane. 

Pan Jan Ryszczuk również wypowiedział się w sposób negatywny jeśli chodzi o nie 

koszenie poboczy przez powiat. 

Pan Wójt odpowiedział, że w tej kwestii powiat przez niego jest informowany na 

bieżąco. 

Pan Janusz Brzozowski Radny Powiatu Zamojskiego ponownie zwrócił się z prośbą o 

złożenie stosownego pisma do Zarządu Powiatu. 

Trwa rozmowa na temat koszenia poboczy. 

Pan Adam Mazurek poprosił o kamień na drogę w Czołkach. Odniósł się do kursów 

wakacyjnych MZK. W imieniu mieszkańców zwraca się z prośbą, żeby niektóre kursy MZK 

w okresie wakacyjnym pozostały. Poinformował, że OSP otrzymało od Komendanta 36 tys zł 

nadmienił, że należy zabezpieczyć dodatkowe 10 % środków. Poprosił o zabezpieczenie tych 

środków. 

Pan Wójt odpowiedział, że z końcem czerwca z MZK kończy się umowa. Zarząd chce 

dofinansowania w kwocie 420 tys zł. Decyzja zależeć będzie od Rady Gminy,  

czy utrzymujemy to tak jak jest, czy coś zmieniamy. Umowa zawierana jest co pół roku. 

Poinformował, że jeżeli gmina zmieni warunki dowożenia będzie musiała do niego dopłacić. 

Trwa rozmowa na temat MZK. 

Pan Przewodniczący jest za tym, żeby podtrzymać obecne zasady funkcjonowania 

MZK. 
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Pan Krzysztof Zwolak poprosił o poprawienie chodnika przy szkole oraz podsypanie 

dziur drogowych. 

Pani Grażyna Blaszka poprosiła o poprawę chodnika. 

Pan Adam Mazurek zapytał o rozstrzygnięcie przetargu na budowę dróg powiatowych. 

Pan Wójt odpowiedział, że w miarę możliwości zostanie to wszystko poprawione. 

Poinformował o drogach, chodnikach i innych inwestycjach. 

Trwa rozmowa na temat inwestycji drogowych. 

Pan Krzysztof Blaszka poprosił o podcięcie drzew, zapytał o kosiarkę – traktorek. 

Pan Przewodniczący poinformował o tym, że: 

1. Sołtysi poprosili o odpowiedź w sprawie wniosku dotyczącego obniżki diet 

radnym. Odpowiedź zostanie wysłana do sołtysów.  

2. Pismo od dyrektorów szkół związane z dowożeniem dzieci do szkół. Odczytał 

pismo.  

Pan Wójt odniósł się do pisma i poinformował, że na ostatniej sesji, jak już wszyscy 

wiedzą, miała miejsce sytuacja, w której to pewne osoby próbowały go pouczać, co 

jest opłacalne dla gminy, a co nie. Odczytane pismo pokazuje, jakie skutki finansowe 

poniesie gmina, jak zabroni dowożenia dzieci z zewnątrz, oczywiście wszystko w 

ramach rozsądku. Jest to dobra wola gminy, a nie obowiązek. Przedstawił, że gmina 

ma swój budżet, a stowarzyszenie swój. Żaden z dyrektorów szkół na ostatniej sesji 

nie sprzeciwił się temu, co powiedział jeden z mieszkańców, żeby nie dowozić dzieci 

z zewnątrz. Teraz pytanie, dlaczego Wójt ma wbrew rodzicom i dyrektorom się 

sprzeciwiać w kwestii dowożenia? Po odczytaniu pisma wszyscy dyrektorzy są za 

dowozem z zewnątrz dzieci do szkół.  

Pan Przewodniczący poprosił o to, żeby sprawą zajęła się Komisja Rewizyjna i 

Komisja Oświaty. 

Pan Wójt zapytał, czy Komisja Rewizyjna zapoznała się z protokołem 

pokontrolnym wykorzystania dotacji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Lech Brzozowski odpowiedział, że tak. 

Pan Przewodniczący poprosił, żeby temat został przeanalizowany przez 

komisje. 

Termin spotkania radnych w sprawie powyższego pisma i protokołu 

pokontrolnego to 24 czerwiec 2019 r godzina 19.00. 

Po raz kolejny został poruszony temat odbioru nieczystości. Pan Wójt chciałby, 

żeby podjąć na sesji stanowisko rady w sprawie zapisu do przetargu odbioru popiołu. 

Trwa rozmowa na temat zapisu do przetargu, czy popiół ma być odbierany, czy 

też nie. W skrócie wyjaśniając, odbiór popiołu spowoduje wzrost cen za odpady 

komunalne. 

Pan Janusz Brzozowski Radny Powiatu Zamojskiego odniósł się do inwestycji 

wodociągów i kanalizacji w gminie Sitno.  

Temat popiołu i zamknięcia przetargu będzie podjęty na najbliższej sesji. 

Pan Wójt poinformował o planie zagospodarowania przestrzennego. Dodał, że 

są problemy z zapisami części ogólnych planu. Rada gminy będzie musiała podjąć 
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decyzję, czy ma wziąć firmę, która go ponownie zmieni, czy też nie. Wynajęcie firmy 

spowoduje, że gmina będzie musiała się liczyć z dużymi kosztami. 

Pan Krzysztof Blaszka wytłumaczył, na czym polega problem zabudowy  

w naszym obecnym planie. 

Pan Wójt nadmienił, że od 8 lat nie było zmian w planie, na tę chwilę poszły te 

zmiany, co zalegały, przez co teraz mieszkańcy naciskają, żeby dalej przystępować do 

zmian, bo nie chcą długo czekać z budową. 

Pan Przewodniczący jest zdania, żeby co roku przystępować do zmian. 

Pan Krzysztof Zwolak poinformował o kandydatach na starostów na dożynki. 

Pan Przewodniczący podziękował Pani Agnieszce Grzesiuk za organizacje imprez 

oraz wszystkim tym, którzy współpracowali i współpracują przy ich organizacji.  

 

 

 

Ad. 11 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz radnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam IX Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz   

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 


